



# Protokoll - Styrelsesammanträde med Tomelilla Golfklubb

måndagen den 8 april 2024, kl 18.00-20.15 i Klubblokalen

**Närvarande:** Kenth Bergström, ordförande  
Siv Jensen  
Ullamaija Johannesson  
Rasmus Norlander  
Kristian Hägglund, bolagets representant  
Ulla-Stina Lindberg, vid protokollet

**Ej närvarande:** Henrik Jönsson  
Lisa Jönsson  
Albin Henriksson  
Therese Dykh  
Thomas Lindberg  
Herman Andersson, adjungerad fr Juniorkommittén

## **§ 1 Sammanträdet öppnas**

Kenth Bergström hälsar välkommen och förklarar sammanträdet öppnat.

## **§ 2 Godkännande av dagordningen**

Styrelsen godkänner framlagt förslag till dagordning.

## **§ 3 Sekreterare**

Ulla-Stina Lindberg skriver dagens protokoll.

## **§ 4 Val av personer att justera dagens protokoll**

Styrelsen beslutar välja Kenth Bergström och Siv Jensen att justera dagens protokoll.

## **§ 5 Föregående sammanträdesprotokoll**

Styrelsen beslutar lägga föregående protokoll med godkännande till handlingarna.

## **§ 6                    Ekonomi och bidrag**

Kassören informerar om att vi betalat faktura från förbundet gällande medlemsavgifter.

Detta är en delsumma, ytterligare fakturor kommer under året.

## **§ 7                    Bolaget informerar**

Kristian informerar omkring bolaget och banan:

\*Banan är öppen. Vått på håll 1 - 9, varför man inte får köra golfbil där.

Bolaget har blivit erbjudna att "slopa" korthålsbanan, men kommer troligen inte göra detta, eftersom kostnaden är hög.

- Bolaget har beslutat investera i robotgräsklippare och startar med att alla fairways kommer att klippas med dessa. Senare kommer även ruffen att klippas.
- Nytt betalsystem för range-bollarna.
- Nya mattor till rangen.
- Ny sand succesivt i bunkrarna.
- Juniorträningen i gång.
- Fortsätter med 25-50% rabatt för personer, som spelar med medlemmar.
- Prova-på-arrangemang den 28 april, klockan 10-12.
- Antalet medlemmar i år fler än vid samma tid ifjol.
- Klubben ska genomföra 5 timmars utbildning för nya medlemmar och bör planera för detta inom kort då detta efterfrågas. Regler och Vett o Etikett bör ingå. Styrelsen föreslår att Henrik Jönsson genomför detta. Ordföranden kontaktar honom.

## **§ 8                    Rapporter från kommittéerna och andra rapporter**

- Seniorkommittén: Tisdagsgolfen har startat.
- Damkommittén: Kick-off på söndag.
- Herrkommittén: Herrgolfen igång på tisdagar.
- Juniorkommittén: Ev ytterligare två personer intresserade av att ingå i kommittén. Klubben anmäld till prova-på i Stadsparken den 18 juni kl 14-17.
- Medlemskommittén: Ingen aktiv kommitté just nu.
- Tävlingskommittén: Tävlingsprogrammet är klart och kommittén genomför detta under året.

Styrelsen lägger informationen med godkännande till handlingarna.

## **§ 9 Verksamhet, Medlemskommittén, Bidragsansvarig**

Kristian har träffat Per Lindroth från SGF. Han kan hjälpa klubben med en process för att komma fram till hur man ska arbeta med olika saker för att stimulera medlemmarna och för att rekrytera nya medlemmar.

Ingen anmäler sig att vara bidragsansvarig. Ulla-Stina säger att hon kan fortsätta jobba, som hon gjort under detta år, men att om man ska söka andra bidrag mm än LOK så måste det åligga styrelse och kommittéer att ta fram underlag till ansökan och hålla henne uppdaterad om vad som ska göras. Ulla-Stina meddelar att hon kommer att avgå ur styrelsen vid årsmötet 2025.

Styrelsen beslutar

- att ordföranden får i uppdrag att kontakta Per Linderoth från SISU för att bjuda in honom till styrelsen,
- att varje ledamot och ersättare i styrelsen får i uppdrag att inför nästa sammanträde fundera på en medlem som eventuellt kan vara villig vara med i medlemskommittén,
- att under året försöka få fram någon som kan ta över som bidragsansvarig.

## **§ 10 Övriga frågor**

Styrelsen diskuterar lite kring verksamheten.

## **§ 11 Sammanträdet avslutas**

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar sammanträdet avslutat.

**Dag som ovan**

Vid protokollet

Ulla-Christina Lindberg  
Sekreterare

**Justeras:**

Kenth Bergström  
Ordförande

Siv Jensen